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Burmistrz Szczawna-ZdrojupodpisL. dz.

Na podstawie art. 24 ust 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. 

z 2022 r. poz. 559 ze zm.) w załączeniu przekazuję interpelację Pana Michała Brody radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju dotyczącą zaangażowania w zabezpieczanie i ewentualną dystrybucję 

tabletek stabilnego jodu.
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INTERPELACJA*/ZAPYTANIE*
w trybie art. 24 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym

W związku z informacjami płynącymi z całej Polski o zaangażowaniu samorządów lokalnych w 
zabezpieczanie i ewentualną dystrybucję tabletek stabilnego jodu, proszę o informację:

Czy Gmina Miejska Szczawno-Zdrój otrzymała tabletki jodku potasu?
Ile tabletek jodku potasu otrzymała Gmina lub wnioskowała?
Kiedy realizowana będzie dystrybucja ww. tabletek?
Kiedy Gmina zamierza rozpocząć proces informacji o posiadaniu i dystrybucji tabletek jodku 
potasu?
Kto jest odpowiedzialny w Gminie za przeprowadzenie ww. procesu?
Kto będzie w Gminie dystrybuował tabletki do Mieszkańców?
W jaki sposób tabletki będą dystrybuowane?
Czy Burmistrz przewiduje inne sposoby prewencji związanej z ewentualnym ryzykiem zdarzenia 
radiacyjnego?
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W związku z licznymi pytaniami zaniepokojonych Mieszkańców miasta brakiem ww. informacji 
proszę o pilną odpowiedź.

Signed by /
Podpisano
przez:

Michał Broda

Date / Data: 
2022-10-07 
15:36


